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RAPORT DE ACTIVITATE

ln cursulanului 2022, in calitatea de consilier local din partea organizatiei pSD Motaieni,
am particitat la toate sedintele ordinare ale consiliului Iocal, unde au fost dezbatute proiectele
de hotarari inaintate catre consiliullocal.

ln majoritatea sedintelor am fost de acord cu proiectele utile si benefice pentru
comunitatea locala, dar nu am putut fi de acord cu acele proiecte pe care le-am considerat rele
si inoportune pentru comuitate .

Am avut intalnlri si dezbaterj cu cetatenii din comuna, cetateni de la care am aflat de
problemele lor personale, de multumirile si nemultumirile Ior fata de activitatea consiliului local
si a executivului, Iucruri pe care le-am prezentat in sedintele organizate.

Nu am participat la sedintele de indata din motive bine intemeiata sianume:

- Majorltatea acestor sedinte se programeaza de pe o zi pe alta si dimineata in timpul
orelor de program atat pentru executivul primariei cat si pentru consiliericare au
cate un job si este foarte dlficilsa lipsesti de la serviciu.

- Daca tot sunt sedinte de indata de ce nu le programeaza executivuldupa amiaza
spre seara in afara orelor de program cum arfi normal sitotodata legal.
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